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نتیجه اجرای قانون هدفمندی یارانه ها 
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استاندار فارس خواستار شد؛

طراحی و برنامه ریزی 
سازمان انرژی اتمی برای کمک 

به رفع نیازهای ضروری فارس
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تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس برگزار می کند:بیست و پنجمین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان

مکان:  محل دائمی نمایشگاه های بین المللی فارس

هفدهمین نمایشگاه بین المللی تجهیزات پزشکی ، دندانپزشکی ، بیمارستانی و صنایع دارویی 

و نمایشگاه بین المللی تجهیزات آزمایشگاهی و توانبخشی 
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پردرآمدها از گرفتن 
یارانه نقدی حذف 
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دنیامالی وزیر ورزش و جوانان:

به دنبال بهبود شرایط ورزش
دختران و بانوان کشورمان هستم

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شیراز خبرداد؛

پرداخت پاداش حق کشف دستگاه های 
4رمز ارز غیرمجاز

شهردار کلان شهر شیراز؛

کارت طلایی شیراز 

در مدیریت محیط زیست
حفظ باغ های موجود در این شهر

خط قرمز ماست
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از سال 1389 که طرف هدفمندی یارانه ها به قانون تبدیل شد و 
به مرحله اجرا رسید، بسیاری از کارشناسان خبره و متخصصان 
نیز  آنان  نقد  مبنای  ندارد.  خوبی  عاقبت  قانون،  این  می گفتند 

ملاحظات علمی و اقتصادی بود نه سیاسی و احساساتی.
رئیس جمهور وقت می گفت اگر یارانه ها را از کالاها برداریم 
و به جای گرانی سالانه و تدریجی، یکدفعه قیمت ها واقعی شود 
قیمت ها  ثبات  با  همیشه  برای  دیگر  شود(  برابر  چند  )بخوانید 
مواجه خواهیم شد و تغییرات قیمت سال به سال و تورم روی 
تورم نخواهیم داشت! برای ساکت کردن مردم، در قبال افزایش 
چند برابری قمت ها، مبلغی جزیی را به نام یارانه به آنها دادند 

تا دهن شان اندکی شیرین شود و مقاومت نکنند.
اما نتیجه این اقدام چه شد؟ آیا واقعاً از سال 1389 تاکنون با 
ثبات قیمت ها روبرو شده ایم و دیگر هیچ تغییر قیمت رسمی و 

غیررسمی نداشته ایم؟
آیا مبلغ اندک یارانه ها توانسته است کام مردم را کاملًا شیرین 

کند؟
متاسفانه واقعیت تلخ این است که اگر تا قبل از طرح هدفمندی 
افزایش  رسماً  یکبار  سالی  قیمت ها   ،1389 سال  در  یارانه ها 
و  ماه  بار و گاهی هر  تاکنون سالی چند  از آن پس  می یافت، 
حتی در هرماه چند بار شاهد تغییر قیمت کالاها و خدمات بوده 
و هستیم. از طرف دیگر به قول وزیر کار همه دولت های بعدی 
یکی از مشکلات و مصیبت هایی که داشته اند، چگونگی تأمین 

اعتبار یارانه هر ماه بوده است.
دولت های  برای  احمدی نژاد  دولت  که  است  ارثی  این 
حذف  با  ندارند.  آن  برای  حلی  راه  همچنان  و  گذاشت   بعدی 
یارانه دهک های مختلف هم، مشکل دولت ها حل نشد و همچنان 

ادامه دارد...

مسئول مرکز ملی مدیریت ارتباط 

با مشتریان شرکت مهندسی آبفا کشور 

در شیراز:

خدمت رسانی شبانه روزی، 
نظارت شبانه روزی می طلبد

رئیس شورای شهر صدرا؛

حمل و نقل عمومی صدرا متناسب با 
جمعیت آن نیست

4

آنطور که معاون حقوقی رئیس جمهور خبر داده، FATF با دستور پزشکیان 
توسط وزیر اقتصاد در حال بررسی است. این درحالی است که با توجه به 
وضعیت منطقه مخالفان FATF بیش از هر وقت دیگری برای ممانعت از حل 

این مسئله تلاش می کنند.
از جمله چالش های جدی دولت   FATF به گزارش رویداد ۲۴، حل مسئله 
چهاردهم است. مسعود پزشکیان و همکارانش برای حل مشکلات اقتصادی 
مخالفان  کنند،  باز   FATF پیچیده  پرونده  از  گره  که  دارند  نیاز  معیشتی  و 

دولت، اما به هیچ وجه حاضر به پذیرش این موضوع و کوتاه آمدن نیستند.
فضاسازی رسانه های اصولگرا درباره این موضوع و زیر سوال بردن ارتباط 

FATF و حل مشکلات اقتصادی در ماه های اخیر شاهد این مدعا است.
نکته مهم دیگری که به نظر می رسد گره گشایی از این موضوع را سخت تر 
کرده باشد، وضعیت منطقه است. به نظر نمی رسد طیف رادیکال در ایران 
ایستاده اند در چنین شرایطی حاضر   FATF با که مدت هاست پایم مخالفت 
به عقب نشینی شوند تا دست ایران در کمک به گروه های مقاومت که از 
سوی غرب تروریست خوانده می شوند، کوتاه شود. این نکته ای است که 
تاکید  بر آن  بارها  اخیر  با آن در هفته های  »کیهان« و رسانه های همسو 
کرده اند.دیگر نکته ای که نباید از نظر دور داشت هم این است که اصولًا 
برای آقایان مخالف FATF خیلی مهم است چه دولتی سر کار باشد و این 
موضوع را پیگیری کند. شاهد این مدعا اظهارات مصطفی پورمحمدی در 
انتخاباتی است؛ لذا اکنون که دولت پزشکیان با حمایت  جریان مناظرات 
جریان اصلاحات به پاستور رسیده، به رغم همه تلاشی که برای ایجاد وفاق 

کرده و پست هایی که رقبای خود سپرده است؛ بعید است که آنقدر مقبول 
افتاده باشد که از پس حل مسئله FATF هم برآید.

دولت چهاردهم، اما با وجود مسیر ناهمواری که در پیش دارد، دست از کار 
نکشیده و پیگیری این موضوع را رها نکرده است.

برنا  با  گفتگو  در  جمهور  رئیس  حقوقی  معاون  انصاری،  مجید  که  خبری 
درباره آخرین وضعیت FATF داده، مصداق این مدعا است. مجید انصاری 
گفته: بنا به دستور رئیس جمهور، بررسی FATF از ابعاد مختلف توسط وزیر 

اقتصاد و دارایی در حال بررسی و انجام است.
FATF فراهم شود،  امیدواریم زمینه لازم برای رفع موانع  اینکه  بیان  با  وی 
دو  و  پیوسته ایم  کنوانسیون  دو  به  کنوانسیون  چهار  از  ما  کرد:  اظهار 
کنوانسیون پالرمو و CFT باقی مانده است که در مجمع تشخیص از دستور 

خارج شده، ولی هنوز قابل بررسی در مجمع تشخیص است.
معاون حقوقی رئیس جمهور گفت: بررسی کارشناسی از سوی دستگاه های 

ذی ربط در حال انجام است و امیدواریم به نتایج خوبی برسیم.

آیامخالفانکوتاهمیآیند؟
اجتماعی،  رفاه  تعاون، کار و  میدری، وزیر  احمد  از سوی  طی حکمی 
»مصطفی سالاری« که پیش از این سرپرست سازمان تأمین اجتماعی بود؛ 

به عنوان مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی منصوب شد.
الملل وزارت  ایلنا به نقل از مرکز روابط عمومی و امور بین  به گزارش 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی، به پیشنهاد هیئت امنای سازمان تأمین اجتماعی 
و صندوق های تابعه و طی حکمی از سوی احمد میدری، وزیر تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی، مصطفی سالاری که پیش از این سرپرست سازمان تأمین 

اجتماعی بود؛ به عنوان مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی منصوب شد.
متن این حکم به شرح زیر است: 

به  استناد  با  ارزشمند جنابعالی و  به مراتب تعهد، تخصص و تجارب  نظر 
چگونگی  و  کشوری  خدمات  مدیریت  قانون   )۱۱۳( ماده  اصلاح  قانون 
و  بازنشستگی  صندوق های  و  اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیریت  تعیین 
و  اجتماعی  تأمین  سازمان  امنای  هیئت  پیشنهاد  به  بنا  درمانی،  بیمه های 
صندوق های تابعه و تأییدیه سازمان اداری و استخدامی کشور، به موجب 
این حکم به عنوان »مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی« منصوب می شوید. 
و  اسلام  راهگشای  آموزه های  متعال،  خداوند  به  اتکاء  با  که  است  امید 
احساس مسئولیت نسبت به میهن و مردم عزیز ایران، تمام توان و ظرفیت 
خود را برای تحقق وظایف و اهداف مرتبط با مسئولیت انتصابی به کار 

بگیرید. 
و  ملی«  وفاق  دولت  کارگزاران  »سوگندنامه  مفاد  به  مستمر  تعهد 
»میثاق نامه رفع تعارض منافع کارگزاران دولت چهاردهم« از شما انتظار 
انتظار«  مورد  ماموریت های  و  راهبردی  »اولویت های  تفصیل  می رود. 
صندوق های  سازمان ها،  معاونت ها،  می شود.  ابلاغ  حکم  این  پیوست  به 
متبوع  وزارت  زیرمجموعه  و  تابعه  مؤسسات  و  مراکز  ادارات،  تابعه، 
ماموریت ها  و  اهداف  تحقق  جهت  در  جنابعالی  با  همکاری  به   مکلف 

هستند. 
توفیق شما در انجام وظایف در راستای جهت گیری های راهبردی دولت 

چشم انداز،  سند  اساسی،  قانون  به  تعهد  با  متبوع  وزارت  و  چهاردهم 
سیاست های کلی ابلاغی مقام معظم رهبری )مدظله العالی( و برنامه هفتم را 

از درگاه خداوند متعال خواستارم. 
همچنین وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی به پیوست این حکم مواردی 
با عنوان »اولویت های راهبردی و ماموریت های مورد انتظار از مدیرعامل 
از  مسائلی  به  آن  در  که  است  کرده  ابلاغ  را  اجتماعی«  تأمین  سازمان 
بالادستی،  اسناد  چارچوب  در  اجتماعی  تأمین  سازمان  امور  »اداره  جمله 
سیاست های کلی تأمین اجتماعی، قانون ساختار نظام جامع رفاه و تأمین 
و  برنامه ها  هم چنین خط مشی ها،  و  پیشرفت  هفتم  برنامه  قانون  اجتماعی، 
دستورالعمل های مصوب هیئت امنا و سایر ارکان صندوق«، »اداره سازمان 
همه جانبه نگری  پاکدستی،  عدالت،  پاسخگویی،  شفافیت،  اصول  بر  مبتنی 
اجتماعی  از ظرفیت های همه شرکای  استفاده  از بخشی نگری و  و پرهیز 
»مشارکت  برنامه ها«،  و  سیاست ها  اجرای  و  تدوین  و  تصمیم سازی  در 
جانبه گرایی،  سه  طریق  از  اجتماعی  عدالت  گفتمان  تقویت  در  فعال 
بیکاران،  از جمله  تقویت صدای گروه های کم صدا  مشارکت ذی نفعان، 
این  در  سیاست ها  اصلاح  و  کارافتادگان  از  بازنشستگان،  کارگران، 
بهبود محیط کسب و  به منظور  اقتصادی  با واحدهای  راستا«، »همکاری 
سازمان«،  فعالیت های  با  اقتصادی  واحدهای  رشد  نمودن  هم راستا  و  کار 
ارائه خدمات  »تقویت نقش و بهبود عملکرد سازمان تأمین اجتماعی در 
الکترونیک  سلامت  »توسعه  مناسب«،  درمان  تأمین  و  چندلایه  بیمه ای 
بیمه ای،  راهنمای  خطوط  اعمال  الکترونیک،  نسخه  سامانه  ارتقاء  با 
و  پزشکی  اسناد  برخط  دریافت  و  الکترونیک  ارجاع  و  نوبت دهی  نظام 
مقررات،  »اصلاح  سلامت«،  حوزه  در  الکترونیک  نظارت  و  حسابرسی 
یکسان سازی  و  عدالت  تأمین  جهت  در  سازمان  تشکیلات  و  ساختارها 
با  بیمه شدگان  درمان  هزینه  »کاهش  بیمه ای«،  مقررات  و  قواعد 
شده  اشاره  ارجاع«  نظام  و  خانواده  پزشک  اجرای  در  مؤثر   مشارکت 

است.

وزیر اقتصاد گفت: تعرفه ۹۶ درصدی واردات آیفون مصوبه ما نیست و 
احتمالًا تعرفه واردات آن ۳۰ درصد باشد.

ارز  با  رابطه  در  خبرنگاران  جمع  در  همتی  عبدالناصر  ایسنا،  گزارش  به 
مانند  موبایل هایی  ارزی که  همان  با  آیفون گفت:  واردات  به  تخصیصی 

سامسونگ وارد می شود آیفون نیز وارد خواهد شد.
وی در پاسخ به سوال خبرنگاران مبنی بر تعرفه های اعلامی برای واردات 

آیفون گفت: تعرفه ۹۶ درصدی برای واردات آیفون مصوبه ما نبوده و 
به زودی اصلاح می شود و احتمالًا نزدیک به ۳۰ درصد باشد.

ارز  اینکه  بر  مبنی  سوال  به  پاسخ  در  همچنین  اقتصاد،  وزارت  سکاندار 
است  بازاری  از چه  و  نوعی  از چه  آیفون  واردات  برای  یافته  اختصاص 
گفت: ارز مورد نیاز برای واردات آیفون با تعرفه و نرخ بازار ارز توافقی 

خواهد بود.

وزیر اقتصاد:
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وزیر ورزش و جوانان گفت: این احتمال وجود دارد که جوان ما وقتی 
گل می زند بر اساس آن حرکت های شتاب آلودی که دارد، حجاب اش کنار 
برود بنابراین قطعاً من پیگیر هستم و اگر به این واسطه برای بازیکن خاتون 

بم جریمه یا حکمی صادر شده است، حتماً آن را برمی گردانم.
احمد دنیامالی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره جریمه بازیکن تیم زنان 
خاتون بم به دلیل شادی پس از گل و محروم شدن وی از حضور در زمین 

فوتبال عنوان کرد: در حال پیگیری این موضوع هستم.
وزیر ورزش و جوانان تاکید کرد: قطعاً این احتمال وجود دارد که جوان ما 
وقتی گل می زند بر اساس آن حرکت های شتاب آلودی که دارد، حجاب اش 
کنار برود ولی قطعاً بچه های ما برای من خیلی ارزش دارند، آن دختر هم 
مثل دختر خودم می ماند، بنابراین قطعاً من پیگیر هستم اگر به این واسطه 

جریمه یا حکمی صادر شده است، حتماً آن را برمی گردانم.
دنیا مالی گفت: جامعه زنان ما مطمئن باشند که این بچه ها پیش ما امانت 
هستند و مسؤلیت داریم که از آنها حراست کنیم. چه یک فوتبالیست باشد، 
چه دخترمان در یک رشته رزمی باشد من به دنبال این هستم شرایط برای 
زنان  بیشتری در حوزه  قهرمانان  و  بهتر شود  بانوان مان  و  ورزش دختران 

داشته باشیم
وزیر ورزش و جوانان افزود: یکی از اهداف اصلی من در حوزه در وزارت 

ورزش و جوانان توجه جدی به ورزش بانوان است.
وی در پاسخ به این که آیا با بازیکن یا مسئولان تیم وی صحبتی شده است، 
گفت: من در این حد دخالت نمی کنم. معاون بانوان را مأمور کردیم این 

قضیه را پیگیری کند تا ان شاالله خبر خوشی داشته باشیم.

دنیامالی وزیر ورزش و جوانان:


